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PROTOKÓŁ Nr 4/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 4 lutego 2021 r. 

godz. 14.00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Majak Violetta 

5. Łobos Mariusz 

6. Murawski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji. 

 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z nowym Dyrektorem Centrum Kultury w Kamiennej Górze w celu 

omówienia spraw bieżących.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 

ogrodzeń – 104.2020 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości –8.2021 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości – 9.2021 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości – 10.2021 

9. Zapoznanie się z pismem w sprawie uchwały nr XXX/187/20 Rady Miasta 

Kamienna Góra z dnia 28 października 2020 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wałbrzyskiej, Katowickiej i 

Księcia Bolka I w Kamiennej Górze – BRM.0711.1.2021 

10. Zapoznanie się z wyjaśnieniami Wydziału BAM do Uchwały Nr XXX/187/20 

Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 28 października 2020 r. – BRM.0711.1.2021 

11. Zapoznanie się z pismem Redaktor Naczelnej ID Informacje Dolnośląskie – 

BRM.0004.36.2020 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału OR na wniosek 

KSS – BRM.0003.133.2020 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek KSS – BRM.0003.1.2021 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta oraz Wydziału OR na wniosek 

KSS – BRM.0003.7.2021 
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15. Zapoznanie się z pismem Dyrektora COJ w sprawie sprawozdania ze średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra za rok 2020 – 

BRM.0012.6.1.2021 

 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 4. Spotkanie z nowym Dyrektorem Centrum Kultury w Kamiennej Górze w celu 

omówienia spraw bieżących.  

 

W posiedzeniu Komisji brał udział nowy Dyrektor Centrum Kultury w Kamiennej 

Górze Piotr Oskwarek. 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek przywitał się z członkami Komisji Spraw Społecznych, 

omówił swoje wykształcenie, dotychczasowe doświadczenie zawodowe oraz 

zainteresowania. Ponadto dla każdego członka Komisji przygotował  Program 

Kadencyjny Działania Centrum Kultury w Kamiennej Górze /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Radny J. Bruździak poprosił o przedstawienie koncepcji pracy P. Piotra Oskwarka. 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek wyjaśnił, że na stronie BIP  w wersji elektronicznej 

znajduje się zaprezentowany Radnym program. Jednakże ważniejszy jest projekt unijny 

dotyczący wyposażenia Centrum Kultury i związane z nim problemy. Dyrektor 

powiedział, że obecnie program projektu unijnego nie jest zrealizowany i jest zagrożony 

nie wywiązaniem się z umowy. Projekt został złożony w 30.01.2020 r. r. i po otrzymaniu 

łącznie 47 punktów, został zakwalifikowany do programu unijnego. Po pół roku został 

jednak uznany, jako projekt zagrożony i posiada dużo błędów. W październiku Centrum 

Kultury w Kamiennej Górze otrzymało pismo, z informacją, że projekt jest zagrożony. 

Została wybrana firma wspomagająca w realizacji projektu. Osoba nadzorująca projekt 

jest na długotrwałym zwolnieniu lekarskim i nie wybrano zastępcy, który mógłby 
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nadzorować postępy. Popełniono dużo błędów np. w projekcie budowalnym, które 

wpłynęły na akustykę sali.  

Dyrektor omówił projekt budynku Centrum Kultury, przedstawiając rysunki techniczne. 

Wyjaśnił, że z sali widowiskowej wydzielono dwa 2 pomieszczenia magazynowe, co 

zabrało ponad 40 miejsc siedzących. Kiedy nowy Dyrektor zaczął pracować, niestety 

nie można już zlikwidować tych pomieszczeń.  

 

Radna V. Majak powiedziała, że te pomieszczenia zawsze tam były.  

 

Dyrektor CK P. Oskwarek powiedział, że to są nowe pomieszczenia, wydzielone 

ściankami z płyt kartonowo- gipsowych.  

 

Przewodniczący KSS D. Kurnyta zapytała, co to da? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek odpowiedział, że to spowoduje zmniejszenie środków 

pieniężnych ze sprzedaży biletów, np. na koncerty o 200 000 zł rocznie. 

 

Radny J. Bruździak wyraził zdanie, że to kwota, przy bardzo dobrych założeniach.  

 

Dyrektor CK P. Oskwarek powiedział, że taka kwota może być przy sprzedaży biletów 

za 50 zł od osoby. Ludzie mają dość siedzenia w domu. Wracając do omawiania 

projektu, Dyrektor wskazał, że wg projektu unijnego na głównej sali widowiskowej 

powinno zmieścić się 300 krzeseł, ale wg projektu budowalnego powinno być 250 

miejsc. Sala widowiskowa ze względu na swoją wyporność i wentylację, nie powinna 

mieć więcej miejsc.  

 

Radny B. Murawski zapytał, skąd pochodzą informacje o wyporności sali i wentylacji? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek odpowiedział, że są one zamieszczone w projekcie 

budowlanym.  

 

Radny J. Bruździak powiedział, że może jest inna koncepcja zagospodarowania sali? 

Wyraził zdanie, że sala zawsze była wielofunkcyjna, co jest jej atutem.  

 

Dyrektor CK P. Oskwarek powiedział, że koncepcja, którą przedstawił, opiera się na  

29-letnim doświadczeniu zawodowym i nie zakłada jednej funkcji sali. 
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Radny J. Bruździak wyraził zdanie, że przez wiele lat ta sala spełniała wiele różnych 

funkcji.  

 

Przewodnicząca V. Majak zapytała, jakie nowe działania planuje Dyrektor w Centrum 

Kultury? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek powiedział, że najpierw dokończy projekt. Dodał, że fotele 

mogą znacząco poprawić akustykę sali. Zostały zrobione badania nad akustyką sali i 

okazało się, że nie ma dobrej akustyki. Ponadto imprezy odbywające się w sali nad salą 

widowiskową mogą kolidować z innymi imprezami. Akustycznie duża sala 

widowiskowa nie jest przygotowana do swojej funkcji. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych D. Kurnyta powiedziała, że Komisja 

przeprowadzi wizję lokalną w Centrum Kultury. Ponadto zapytała, jakie są 

konsekwencje złej akustyki? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek odpowiedział, że po uzgodnieniu z działem inwestycyjnym 

Urzędu Miasta, profesjonalna firma wykonała pomiary akustyczne i czekamy na 

wyniki. Do tej pory wstrzymał kładzenie wykładzin. Wyjaśnił, że położenie lepszej 

jakości wykładziny, ponosząc niewielki koszt, można w znaczący sposób wyciszyć 

dźwięki i poprawić akustyczność sali. Dodał, że musiały zostać złożone raporty do 

projektodawcy, żeby projekt nie zniknął. Realizacja projektu została przedłużona do 

końca roku.  

 

Radna V. Majak zapytała, gdzie zostaną umieszczone krzesła, jeśli na sali 

widowiskowej będzie inna impreza? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek miejsce na krzesła jest za sceną. 

 

Radna V. Majak zapytała, gdzie będzie sprzęt nagłaśniający? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek odpowiedział, że nie ma problemu z magazynowaniem 

sprzętu. 

 

Radny J. Bruździak zapytał, jakie są plany wobec sali kameralnej, która jest na górze? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek odpowiedział, że sala ta znajduje się na czwartej 
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kondygnacji. Jest bardzo klimatyczna tylko na 50 osób, ze względu na przepisy 

przeciwpożarowe. Dodał, że sala zostanie wykorzystana np. na jogę lub aerobik. 

Ponadto Dyrektor wyraził zdanie, że obiekt ma 3 500 m2, a budżet nie pozwala na zbyt 

dużo działań. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych D. Kurnyta powiedziała, że o tym była 

mowa od dawna.  

 

Radna V. Majak powiedziała, że zawsze był taki budżet. 

 

Radny J. Bruździak wyjaśnił, że modernizacja obiektu Centrum Kultury dla Komisji 

Spraw Społecznych była priorytetem. Trudności są i będą. Teraz jest inna sytuacja, niż 

było wcześniej. Wykonanie remontu nie było proste. Kontakt był bardzo dobry, mimo 

trudności, o jakich mowa. Pieniądze zostały dobrze wykorzystane. Są różne punkty 

widzenia, na wykorzystanie tej sali. Dodał, że Komisja oczekuje, że do końca roku 

wejdziemy, do pięknego budynku.  

 

Dyrektor CK P. Oskwarek powiedział, że zrobi wszystko, żeby obiekt był dobrze 

wykorzystany. Dodał, że mimo tak dużej kwoty, nie będzie super efektów. Wołałby 

wejść w ten projekt od początku, ale robi wszystko by dobrze go zrealizować. 

Koncepcja, którą zaprezentuje będzie bardzo dobra.   

 

Radny J. Bruździak zapytał, co takiego będzie w ofercie? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek odpowiedział, że chciałby wiele rzeczy zostawić po 

poprzedniku. Chciałby otworzyć obiekt na początku września, zaprosić 

przedszkolaków, 3 grupy teatralne na próby, zespoły senioralne, aktywizować seniorów, 

nauka gry na pianinie, ognisko muzyczne, pracowania ceramiczna. Niestety 

Uniwersytetu III Wieku nie będzie ponieważ, przepisy RODO nie pozwalają, na ich 

umieszczenie w budynku, poza tym brakuje w budynku windy.  

 

Radny J. Bruździak wyraził zdanie, że Dyrektorowi brakuje wiedzy, co działo się 

wcześniej w Centrum Kultury.  

 

Dyrektor CK P. Oskwarek powiedział, że oczywiście posiada wiedzę, co się działo  

w Centrum Kultury. Dodał, że będzie również sala komputerowa z 7 stanowiskami. 
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Celem tej sali jest funkcja rozrywkowa i szkoleniowa.  

 

Radny J. Bruździak powiedział, że podczas koncertów sala pękała w szwach, a teatr 

dla dorosłych z 30 – 40 aktorami to ewenement. Oferta była bardzo bogata.  

 

Dyrektor CK P. Oskwarek poprosił o skupienie się na projekcie. Zwrócił się z prośbą 

do Radnych o aprobatę, a na pełną ofertę przyjdzie czas.  

 

Radna V. Majak powiedziała, że jako Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii  

i Rozwoju stwierdza, że 1,4 mln zł to za mało. Czy Dyrektor przewiduje inne środki 

finansowania działania Centrum Kultury? 

 

Dyrektor CK P. Oskwarek odpowiedział, że złożył wniosek o zwiększenie projektu  

o 240 000 zł. Jeżeli z projektu odpadnie jeden z 4 podmiotów, to Centrum Kultury ma 

szansę uzyskać te pieniądze.  Dodał, że będzie szukać innych źródeł finansowania. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych D. Kurnyta wyraziła zdanie, że 

Komisja będzie współpracować z Dyrektorem i chciałaby przeprowadzić wizję lokalną. 

Następnie zakończyła spotkanie.  

 

Ad.5. - 104.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Komisja negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały przy 0 głosach „za, 3 głosach 

„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Ad. 6. – 8.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 7. – 9.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka /zał. Nr 4 do protokołu/. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

  
Ad. 8. – 10.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.9. – BRM.0711.1.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. pismem zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji tj. dnia 11 lutego 2021 r. o godz. 14.00.  

 

Jednocześnie Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie ww. pisma pocztą 

elektroniczną.  

 
Ad.10. – BRM.0711.1.2021 
 

Komisja zadecydowała, że z ww. wyjaśnieniami zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji tj. dnia 11 lutego 2021 r. o godz. 14.00.  

 

Jednocześnie Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie ww. pisma na mejla pocztą 

elektroniczną.  

 

Ad.11. – BRM.0004.36.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Ad.12. – BRM.0003.133.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Jednocześnie Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie ww. pisma na mejla pocztą 

elektroniczną.  

 

Mając na uwadze odpowiedź na wniosek z dnia 28 stycznia 2021 r. Komisja Spraw 

Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra stwierdza, że nie otrzymała kompletnej 

dokumentacji z przeprowadzonego naboru na stanowisko Dyrektora Centrum Kultury 

w Kamiennej Górze, ponieważ nie przekazano załączników do protokołu  
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z przeprowadzonego naboru. Komisja wnioskuje o uzupełnienie informacji o karty 

oceny punktowej. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Ad.13.  - BRM.0003.1.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Ad.14. – BRM.0003.7.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. 15. – BRM.0012.6.1.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

Ad.16. Sprawy różne.  

 

Spraw różnych nie było.  

 

Ad.17. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka, Danuta Kurnyta 

 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

              /-/ Danuta Kurnyta 


